

# Møte 11 - 08.04.20

## Innsjekk:

Møte på zoom. Kjellerkontakt kommer sent. Bedkomsjef mangler.

## Prioriterte saker:

- Da vi ikke er blitt kontaktet av instituttet ang. havbruksingeniører har styret heller ikke tatt stilling til dette.

## Komiteer (oppdatering):

### ● Leder:

- Isolasjon og ensomhet
  - Kreds til Bergo for initiativ til asosial sosialisering! Discord, minecraft server, påskenøtter og hverdagsguide er tiltak fra Bergo for studenter i corona.
  - Undersøkelse fra Leonardo er skremmende og en indikasjon på at initiativet her kan være viktig selv når vi kommer tilbake til normaltilstanden.
  - Hvor mange praktiske tiltak har EPVU?
    - målet er å sette søkelys på problemet, ikke nødvendigvis å løse det.
- Eksamen
  - Sannsynligvis ikke mer ordinært semester i år.
  - Siste info er at det meste blir bestått/ikke bestått.
- NV-møtet
  - Daglig leder-brief av Vegard. V&A har alt på stell.
  - Koronatiltak hos andre linjeforeninger er typ som vi har kjørt det, med discord og litt div.
- Under Dusken
  - Under Dusken har bedt om intervju med masterstudent. Anne ordner det.

### ● Nestleder:

- Sosialt Digitalt Update:
  - Discord - lite aktivitet, mest de allerede aktive medlemmene.
  - [Hverdagsguiden](#), oppdateres jevnlig. Legg inn hvis du kommer på noen.
  - [Minecraft](#) + [statistikk er live](#)
    - legge ut bilder på insta/face?
- Påske
  - V&A Påskelunsj - kjøres daglig kl 12:30.
  - V&A Påskenøtter - snutt på insta med spørsmål/rebus etc?
  - Påske workshop - maling av påskeegg o.l. Ingvild spør om kontorkom vil bidra.
- Nestleder har sett på mulighet for et Zoom-barkurs
  - Kan skape for mye alkoholfokus, men morsom ide for å lage mer aktivitet.
  - Vinkurs utgår pga logistiske ting.

Ola: *Du kan kjøre "Eivind smaker på vin alene og forklarer deg hvordan det smaker"*.

- Fortsatt ikke svar fra SkiStar. Satser på å kjøre Åre samme uker; 24-28. Jan
- **Kasserer:**
  - Ola inviterte meg med på et NV-leder møte for å snakke litt om ansvaret og fordeler/ulempes med det å ha og være daglig leder, siden de fleste styrelederne i NV-gangen er daglig leder.
  - Hadde idag en tre timers samtale med Elias (kasserer Delta) der vi utvekslet konsepter og praksiser om hverandres admin, noe ala det jeg og Eirin (kasserer Spanky) gjorde.
- **Arrkom:**
  - Det er lite som skjer, vi skal ha zoom møte innen en uke å få i gang imball og sånt. Har skjont at førsteklassingene ikke er så gira på å drive med imball da alle er i fadderkomiteen. Eyvor er gira heldigvis.
- **Bedkom:**
  - Lite har skjedd. Jeg har prioritert skole frem til nå, så blir mer action i bedkom etter påska. (har eksamen 30. April så litt stress). Skal kalle inn til zoom-møte etter påska.
  - Har et arrangement på vent i samarbeid med Bjørn Hafskjold.
    - Skal avlyses nærmere i tid, vi vil vente å se utviklingen. Satt til Mai.
    - Skal være et "pause-event" i eksamensperioden ("hafskjold effekten med Bjørn Hafskjold").
    - Usikker på utbytte med å kjøre det digitalt. Skal ta det opp på møtet med bedkom.
  - Har hatt zoom-møte med Kine (økans) om å lage maler for fremtidige arrangement pluss lage en stillingsbeskrivelse for å klargjøre ansvar og oppgaver.
  - Merch på vent til over påska. Målet er å få sendt inn søknader og satt opp budsjett før semesteret er over.
- **Faddersjef:**
  - Ikke noe nytt, vi planlegger arrangement. Stuck, men folk jobber med sitt.
  - Lite info fra NV, de vil ikke booke rom for meg.
  - Fadderavis i full redigering og søknader om spons sendt inn.
- **Sekretær:**
  - Planen til Kontorkom etter påske går i dass. Vi skal prøve å starte opp litt på nytt digitalt.

#### **Eventuelt:**

- Fadderkom/arrkom lage maksgrenser på gruppestørrelse for arrangementer i høst?
  - Finn terskel på arrangementer (maks 100).
  - Imball kun for førsteklasse?
  - Alternative arrangementer med mindre grupper kan bli løsning.

- Komiteheltdesign til bedkom-pin?
  - Pins for ett år, dalje for 2?
  - Skal V&A ha pins til komiteer i det hele tatt? De kan ikke bruke penger på seg selv, komiteer må bruke pengene sine til gode for hele linjeforeningen (§4.2.1).
  - Skal vi ha en kultur der alle får pins og sitter på sin egen tue? Skal HS ha egen pin?
  - Funker egt ikke med økonomi, og blir potensielt teit kultur. Kan evt fikses med egne penger.
  - Saken diskuteres videre en annen gang.